

الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف الـ 26

الجمعة 08 تشرين الأول/أكتوبر 2021 – السبت 09 تشرين الأول/أكتوبر 2021

روما، إيطاليا

ملخص

يشكل مؤتمر الأطراف الـ 26 المؤتمر الدولي الأول حول تغير المناخ. فهو يجمع قادة من جميع أنحاء العالم لتعزيز العمل المناخي وتعزيز تنفيذ اتفاق باريس، تلك المعاهدة الدولية الرئيسية الملزمة قانوناً في العالم بشأن تغير المناخ. لطالما دعم الاتحاد البرلماني الدولي مشاركة البرلمان في اجتماعات مؤتمر الأطراف السنوية من خلال تنظيم اجتماعات برلمانية. يوفر مؤتمر الأطراف الـ 26 فرصة حاسمة للتفكير في ما تمّ تحقيقه منذ توقيع اتفاق باريس في العام 2015 ووضع خطط ملموسة لبلوغ أهداف اتفاق باريس، في وقت أصبحت فيه أزمة المناخ أكثر خطورة من أي وقت مضى.

ويشارك الاتحاد البرلماني الدولي في تنظيم اجتماع برلماني سابق لمؤتمر الأطراف الـ 26 في روما، إيطاليا في الفترة من 8 إلى 9 تشرين الأول/أكتوبر 2021 مع البرلمان الإيطالي كجزء من سلسلة من الفعاليات السابقة لمؤتمر الأطراف الـ 26 التي تستضيفها إيطاليا، يليها الاجتماع البرلماني في مؤتمر الأطراف الـ 26 في غلاسكو، الذي يتمّ تنظيمه بالاشتراك مع المجموعة البريطانية للاتحاد البرلماني الدولي في 7 تشرين الثاني/نوفمبر 2021.

ويستهدف الاجتماع البرلماني السابق لمؤتمر الأطراف في روما البرلمانيين المنتسبين إلى المنضمين إلى اللجان المتعلقة بالمناخ والبيئة.

ملاحظة مهمة: إن الاتحاد البرلماني الدولي والمجموعة البريطانية للاتحاد البرلماني الدولي والبرلمان الإيطالي ليست للأسف في وضع يسمح لها بتسهيل اعتمادها لدى مؤتمر الأطراف الـ 26 أو المساعدة في أي ترتيبات لوجستية، لا سيما دعم الحصول على التأشيرة للدخول إلى المملكة المتحدة أو إيطاليا. يتم التعامل مع هذه الأمور من قبل كل مندوب بشكل فردي.

Pre-COP26 Parliamentary Meeting

Friday, 8 October 2021 - Saturday, 9 October 2021
Rome Italy

Summary

COP26 is the foremost international conference on climate change. It brings together leaders from across the globe to advance climate action and to promote implementation of the Paris Agreement, the world's major legally-binding international treaty on climate change. The IPU has long supported the engagement of parliaments in annual COP meetings through the organization of parliamentary meetings. COP26 provides a critical opportunity to reflect on what has been achieved since the Paris Agreement was signed in 2015 and to set concrete plans to reach the Paris Agreement targets, at a time when the climate crisis is more critical than ever.

The IPU is co-organizing a Pre-COP26 Parliamentary Meeting in Rome, Italy on 8-9 October 2021 with the Italian Parliament as part of a series of pre-COP26 events hosted by Italy, followed by the Parliamentary Meeting at COP26 in Glasgow, co-organized with the British Group of the IPU on 7 November 2021.

The Pre-COP Parliamentary Meeting in Rome is targeted at parliamentarians affiliated with climate and environment-related committees.

Important notice: The IPU, the British Group of the IPU and the Italian parliament are not in a position to facilitate accreditation to COP26 or to assist with any logistical arrangements, notably visa support for entry into the UK or Italy. Those matters are to be handled by each delegate individually.